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   Όπως κάθε χρόνο έτσι και φέτος, την ερχόμενη Δευτέρα (31-1-2022), θα 

συνεδριάσει στο Αρχηγείο Ελληνικής Αστυνομίας το αρμόδιο συμβούλιο 

μεταθέσεων, το οποίο και θα αποφασίσει τις κενές θέσεις για τις τακτικές 

μεταθέσεις έτους 2022. 

   Για τη Διεύθυνση Αστυνομίας Λάρισας η τελευταία φορά που προκηρύχτηκε 

κενή θέση Αστυφύλακα ήταν το 2019 και αφορούσε  μια (1) και μοναδική! 

   Η επετηρίδα της ΔΑ Λάρισας είναι δυστυχώς από τις πλέον επιβαρυμένες. 

Το πρόβλημα της πολυπόθητης μετάθεσης του Λαρισαίου αστυνομικού στο 

τόπο συμφερόντων του, έχει λάβει πλέον κοινωνικές διαστάσεις.  

Εκατοντάδες χιλιάδες μόρια χωρίς αντίκρισμα.  

   Δεκαεπτά χρόνια σε νησί, παντρεμένος συνάδελφος με δύο παιδιά και 

ακόμα περιμένει..... Άραγε για πόσο ακόμα;;; 

Στην ίδια μοίρα βρίσκονται δεκάδες ακόμα συνάδελφοι.  

                                            ΔΕΝ ΠΑΕΙ ΑΛΛΟ….. 

        Έχουμε πλέον κώδικα μεταθέσεων χωρίς μεταθέσεις!!! 

   



 

 

 Η Ένωση Αστυνομικών Λάρισας, για ακόμα μια χρονιά, έκανε ότι ήταν 

δυνατόν (συναντήσεις, παρεμβάσεις κλπ) για το αυτονόητο..... Για το δίκαιο....  

Για να μπορούμε να κοιτάμε κατάματα τους συναδέλφους μας...... 

   Καλούμε τους βουλευτές και όλους τους τοπικούς φορείς του νομού, να 

πράξουν το ίδιο. 

    Επιτέλους έχει και ο Λαρισαίος Αστυνομικός δικαίωμα μετάθεσης!!! 

 

 

 

 

 

 


